
  

DANSK SHETLAND SHEEPDOG KLUB  
ENESTE AF DANSK KENNEL KLUB ANERKENDTE SPECIALKLUB FOR SHETLAND SHEEPDOGS. STIFTET 1. JANUAR 1994  

  

  

  

Dagsorden til Bestyrelsesmøde i   

Dansk Shetland Sheepdog Klub  
  

Søndag 12 marts 2023 kl. 10:00  
  

På adressen, Gl. Stationsvej 12,7184 Vandel  
  

Dagsorden :  
  

  

1. Opfølgning på referat fra sidste møde  

  

2. Meddelelser fra formanden (læs allerede fremsendte mails fra formanden ang. Nyt fra DKK) 

Endvidere gensidig orientering siden sidst om forhold, hvortil der ikke er knyttet 

korrespondance.  

 

- Modtaget nyt fra DKK angående årsberetning. Ellers ikke noget nyt.  

  

3. Økonomi  

- Nedgang af medlemmer efter 1/1. Nogle er meldt ud grundet manglende betaling.  

- Klubben har en sund økonomi.  

- Der arbejdes pt. På et nyt system til medlemmer, således medlemmer selv kan administrere 

deres medlemskab samt opdatere oplysninger. Der kigges også på, om det er muligt at koble 

systemet til Hundeweb, således der vil kunne tilmeldes til arrangementer m.m. igennem 

appen.  

  

4. Nyt fra udvalgene  

- Udstilling:  

o Der mangler præmieringsbånd til udstilling.  
o Udstillingen 9. september i Vandel. Der mangler hjælpere til op- og nedtagning.  

- Rally:  

o Sponsorgaver til prøver – hvad er muligt? Det virker uprofessionelt, hvis det går 

uden om sponsorudvalget?  
o Der mangler snart bestået-bånd. Dette tages op på næste møde. Inden næste møde 

har Mette undersøgt prisen ved hendes træner, som laver bånd.  

  

5. Regler for resultater, der kan offentliggøres i Sheltiebladet   

- Forslag om at man skal være medlem af klubben formankan komme i bladet 

- Bestyrelsen er eng – Der skal findes en måde, hvorpå dette kan administreres.  

-  

6. Revidering propositioner årets sheltie (alle aktiviter)   



- Der skal skrives ud til alle udvalg/personer, som sidder med optælling til årets sheltie, så de 

kan vurdere, om der skal ske opdatering af de proportioner, de sidder med.  

 - Mailen sendes efter GF.  

 

        7.   GF2023  

8. Annoncering Sheltieblad og priser til denne.  

- Denne skal tages op igen ved næste møde, hvor vi alle er til stede.  

- Retningslinier for hvem der giver besked om hvem der annoncere  

9. Kørselsgodtgørelse BM og udvalg  

- Kørsel: Taksterne sænkes på baggrund af udregning. De lave takster er realistiske og dækker 
brændstof + en del af slitagen. Der blev til mødet stemt for at sænke tasterne per. 13/3-

2023. (taksten bliver statens lave takst ) 

10. Kvitteringer + ny måde at indsende. ( alt skal være digitalt)  

- Når der sendes kvitteringer til kassereren, skal de scannes ind digitalt. Den originale 

kvittering behøves ikke gemmes eller gives til kassereren mere. Når kvitteringen sendes, skal 

der stå et sigende navn i mailens emnefelt, således kvitteringen nemt kan søges frem i 

mailsystemet – hvis nødvendigt.  

- Udvalg og bestyrelse skal bruge de kørsels sedler de har fået  tilsendt  , disse skal navnet 

også rettes på , så de hedder kopi af ------   

-  

11. Eventuelt  

- Årets sheltie:  
o Det blev diskuteret, om rosetter til årets sheltie skal være lige store.  

o Dertil kom der forslag om, hvorvidt det var en ide, at alle, som var med i kampen om 

årets sheltie kunne få et diplom – fra nr. 5 - enten automatisk per mail, eller betalt 

for at få lavet og sendt med posten.  
o Skal alle placeringer i årets sheltie offentliggøres eller sendes ud på nogen måde? 

Således alle kan fejres uanset placering – og alle kan se, hvor mange de 

konkurrerede imod.  
- Agilityudvalg er stadigvæk anført i bladet. Dette skal fjernes.  

- Den nye lokalrepræsentant i KBH skal skrives i bladet.  

-  

12. Næste møde  

- Bliver afholdt lige efter GF , dette bliver et rent konstituerings møde  

  

  
  


